

Date: 27th March 2024

التاريخ: 27 مارس 2024

Discussion session for audited financial statements for the year ended 31 December 2023

We would like to invite shareholders, analysts and the investment community to attend a discussion session on the company's audited financial statements results for the year ended 31 December 2023 on Monday, 01st April 2024 at 13:00 Oman time.

The session will be held via Zoom and you can join the meeting by following this link:
<https://us06web.zoom.us/j/81333668288?pwd=hYmmZHcQPWTm83DN3bTtFUyGGvL46K.1>

Meeting ID: 813 3366 8288
Passcode: 854998

For any questions or assistance, please contact Younis Al Naabi - Head of Investor Relations on +968 95103595 or Younis.AI-Naabi@ooredoo.om

الجلسة النقاشية حول النتائج المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023

نود دعوة المساهمين والمحللين والمستثمرين الأفاضل لحضور الجلسة النقاشية حول النتائج المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 وذلك يوم الاثنين الموافق 1 إبريل 2024 الساعة 13:00 بتوقيت سلطنة عمان.

ستعقد الجلسة عبر تطبيق Zoom ويمكنكم الانضمام إلى الاجتماع عن طريق الرابط:

<https://us06web.zoom.us/j/81333668288?pwd=hYmmZHcQPWTm83DN3bTtFUyGGvL46K.1>

Meeting ID: 813 3366 8288
Passcode: 854998

للإستفسارات والمعلومات ، الرجاء التواصل مع الفاضل/ يونس الناعي - رئيس علاقات المستثمرين على +968 95103595 أو

Younis.AI-Naabi@ooredoo.om

